
POSTENS PENSJONISTFORBUND  

Protokoll fra AU 6/2022 – fra møte 19.5.2022 Thon Hotel Oslo Airport 

Til stede: Kjellaug Kristiansen Jota, Inger-Marie Stokker, Jan Bekkevold og Else Myhre  

 

Forfall:    Ingen 

 

Saksliste: 

 

1. Protokoll fra møte 5 – 3.5.2022 

2. Orienteringssaker 

3. Trygdeoppgjøret 

4. Siste forberedelse til Landsstyremøte 

5. Siste forberedelse til Lederkonferansen 

6. Pensjonistforbundets handlingsprogram for perioden 2018-2021 (2023)  

7. Dropbox 

8. Eventuelt 
 

 
 

Ad punkt 1 

AU-protokoll nr. 5 fra 3.5.2022. 

 

Vedtak: Protokollen godkjennes.  

 

Ad punkt 2 

• Mangler svar fra Posten ang. velferdsmidler, purring er sendt 

• Inger-Marie og Kjellaug har kjørt styrekurs for Trøndelag Sør og Trøndelag Nord 4. mai i 

Trondheim. 

• Inger-Marie og Kjellaug skal delta i arbeidsgrupper i regi av Pensjonistforbundet. Inger-Marie 

skal lede gruppen «Organisasjonsutvikling». Kjellaug skal være deltaker i gruppen 

«Handlingsplan-programutvalg». Kickstart 23. mai. 

• Vi har mottatt informasjon fra PF om markering foran Stortinget 7. juni klokken 12-13. 

Gjelder Trygdeoppgjøret. Nærmere informasjon kommer. 

• Jan orienterte om status  og fremdrift i arbeidsgruppen som skal finne nytt medlemssystem. 

Samme orientering skal gis på Lederkonferansen. 

 

Vedtak:Tas til etterretning. 

 

Ad punkt 3 

• Trygdeoppgjøret – krav fra PF – møter 12., 13. og 18.mai – Kjellaug og Inger-Marie har deltatt i 

møter. Det er utarbeidet krav som er overgitt til departementet.  

• «Etterslepet» er bare halvveis innfridd.  

 

Vedtak: Tar orientering om Trygdeoppgjøret til etterretning.  

 

 

 



Ad punkt 4 

Kjøreplan for Landsstyremøtet er gjennomgått. 

 

Vedtak: Tas til etterretning. 

 

Ad punkt 5 

Kjøreplan for Lederkonferansen er gjennomgått. 

 

Vedtak: Tas til etterretning. 

Ad punkt 6 

Utsettes til neste møte. 

 

Vedtak: Tas til etterretning. 

Ad punkt 7 

Jan gjennomgikk Dropbox. Vi skal bruke Dropbox som et arkiv-system fra nå av. 

 

Vedtak: Tas til etterretning. 

Ad punkt 8 

• Innhold i «Pensjonisten». Det er vanskelig å finne stoff til vår egen side i bladet. Tas opp med 

lederne. 

• Mulig stoff til august-nummeret – Beskrivelse fra Hedmark/Gudbrandsdal om hvordan de har 

gått frem for å få medlemmer til å melde seg på digitale kurs. Else tar kontakt med Liv 

Harildstad Kristiansen fra Hedmark. 

 

Vedtak: Følges opp av AU. 

 

 

Neste AU-møte. 

 

Kjellaug Kristiansen Jota 

Leder 

(sign) 


